
Bestyrelsesmøde den 15.1.2025. 

Mødested: Læringshuset. 

Hedehusene den 29.1.2025 

Mad kl. 18.00. (Tak Harun) 

Harun fortæller og viser rundt i klubben, LH. 

Dagsorden 

• Valg af referent og ordstyrer (Christina ordstyrer. Per referent) 

• Formalia. Tilstede: Christina, Sami, Artis, Ann, Frandsen, Harun, Kristian, Birgitte, 

Flemming og Per. 

 Afbud. Mia, Ayse 

• Nyt fra Kommunen. Puff og Nikotin produkter. Per viser udprintet oplysningsmateriale 

vedrørende nikotin forebyggelse og fortæller hvordan klubbens personale vil arbejde 

forebyggende/ pædagogisk med det. Vi havde en god snak om børn- og unges lette 

tilgængelighed ift. Puff mm. Dog skal der ikke herske tvivl om at forældrene det sidste 

ansvar, så det er medarbejdernes ansvar at tage kontakt til dem, hvis børn og unge 

bliver taget på fast gerning, eller der er en bekymring om brug/misbrug. 

• Nyt fra de 5 matrikler 

• Læringshus klubben (Status, flytning af klub til etage 1 og 0. Der er møde den 20.1. 

Her kommer der økonomi på de ønsker som klubben har ift. Køkken og gamermiljø 

mm. (Møde afholdt, der ventes stadig) 

Bus problematik v/ Christina. Der er rettet henvendelse til kommunen og Movia, da 

klubbens 4. klasses børn fra Skt. Pouls skole, ikke har samme mulighed for at tage 

bussen efter endt skole, da tiderne er ændret. Vi håber nu da det politiske er 

orienteret om problemet, at der findes en god løsning.  

100 nye børn tilbydes plads i klubben fra den 1. april. Og derfor rykkes 5. klasserne til 

lokation 5’eren fra den 1. marts. Vi øver os allerede om torsdagen, hvor vi så småt er 

gået i gang med indkøringen af 3. klasserne/ 5. klasserne. 

Kristian tilbyder at uddanne nye klatreinstruktører til at kunne sikre ved områdets 

klatretårn. Dette takker vi ja til. Tak Kristian. 

• 5’ern/Klub Inn. Den 1. 1. 2025 var store flyttedag fra Klub Inn til Klub 5’eren. Indtil 

videre er det gået godt og der er et stort fremmøde på matriklen. Vi er særligt 

opmærksomme på de unge, der ikke er så begejstrede for det nye også bliver mødt 

og der findes mulige løsninger. 



• Cross. Status jord. Dette er i fuld gang og går efter planen. Tur til Herning m. klubben. 

Supercross den 8.2. Her skal 13 unge og medarbejderne afsted. 

• Gokart (Indeklima, mm.) Ceis har været på besøg efter henvendelse fra bestyrelsen. 

Der er gang i flere ting for at forbedre indeklima og de gener det fører med sig. Der er 

en klar forventning til at dette rettes op snarest muligt. Per følger op og melder 

tilbage til medarbejdere og bestyrelse når der er nyt i sagen. 

Der er indgået en god samarbejdsaftale med BBK (Børnenes Gokartklub), som holder 

til i racehall. I februar skal klubben rundt og besøge skolerne, med henblik på flere 

nye medlemmer. 

• Næste møde er forældremøde med valg til bestyrelsen 12.3. Det blev besluttet at det 

skulle holdes i afd. klub 5’eren. Her skulle det være muligt at prøve aktiviteter og vise 

sine forældre hvad man kan lave i en klub. Så det bliver en ny og spændende form for 

forældremøde. 

• Andre indkomne forslag (Skriv venligst hvis der er noget/ Ikke noget) 

• Evt. Der er sendt en forespørgsel afsted til Fritid- og Kultur, om Crossklubben kunne 

afholde en crossaktivitet i sommerferien. Vi afventer svar. 

Tak for et godt møde 

 

Referent  

Per Christoffersen 


